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PROTOKÓŁ 
nr III/2012  

posiedzenia Parlamentu Studenckiego 
Uniwersytetu Ekonomicznego w Krakowie 

w dniu 01.03.2012 r. 

 

 

1) Miejsce i czas posiedzenia:  

Sala Senacka, Budynek Główny. Rozpoczęcie posiedzenia 18.00, zakończenie 19.15. 
 

2) Obecni na posiedzeniu: 

Lista obecności stanowi Załącznik 1 do niniejszego Protokołu. Na posiedzeniu było 
obecnych 31 z 57 członków. Liczba obecnych członków była wystarczająca 
do stwierdzenia prawomocności obrad (quorum). 

 

Protokolanci: Marta Kaflińska. 

 

3) Porządek zebrania: 

 

I. Otwarcie obrad 

Obrady zostały otwarte przez Przewodniczącą Parlamentu Studenckiego Agnieszkę 
Sadowską. Posiedzenie rozpoczęło się podpisaniem porozumienia pomiędzy 
Parlamentem Studenckim a organizacją studencką AEGEE. 

II. Powołanie Komisji Skrutacyjnej 

Przewodniczącą zaproponowała Komisję w składzie: Marta Kaflińska i Łukasz Grzybek. 
Parlament Studencki w jawnym głosowaniu jednogłośnie zatwierdził zaproponowany 
przez Przewodniczącą skład Komisji. 

Obecnych członków – 31/57 

Za – 31 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 

III. Zatwierdzenie porz ądku obrad 

Przewodnicząca poinformowała o zmianach wprowadzonych do dostarczonego wcześniej 
projektu porządku obrad: usunięciu punktu ws. powołania Rzecznika Praw Studenta 
oraz dodaniu punktu ws. przyjęcia stanowiska Parlamentu Studenckiego ws. wyborów 
rektorskich. Parlament Studencki w głosowaniu jawnym jednogłośnie uchwalił 
zaproponowany przez Przewodniczącą porządek obrad. 
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Obecnych członków – 31/57 

Za – 31 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

IV. Informacje Przewodnicz ącej 

Przewodnicząca poinformowała o nieuwzględnieniu w porządku obrad ostatniego 
posiedzenia Senatu Uczelni kwestii związanej ze zmianą Regulaminu Samorządu 
Studenckiego oraz o wprowadzonych zmianach w Statucie Uczelni dotyczących wyboru 
elektorów studenckich, które będą wiązać się z wprowadzeniem kolejnych zmian w tymże 
Regulaminie. Przybliżyła ponadto informacje o procedurze wyborów elektorów. Dalej 
Przewodnicząca przeszła do relacji z wyjazdu zarządów organizacji z UEK 
oraz poinformowała o planowanym wyjeździe szkoleniowo-integracyjnym. Następnie 
ogłosiła, że pełniącą obowiązki Rzecznika Praw Studenta została Joanna Bereza. 
 

V. Sprawy organizacyjne 
1. Uchwała w sprawie przyj ęcia Kodeksu Etyki Studenta Uniwersytetu 

Ekonomicznego w Krakowie 

Przewodnicząca Parlamentu Studenckiego przedstawiła projekt Kodeksu 
Etyki Studenta Uniwersytetu Ekonomicznego w Krakowie przygotowany 
przez członków Komisji Dyscyplinarnej. 

Obecnych członków – 31/57 

Za – 31 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się - 0 

Parlament Studencki jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie przyjęcia Kodeksu 
Etyki Studenta Uniwersytetu Ekonomicznego w Krakowie. 

2. Uchwała w sprawie powołania Komisji Prawnej Parl amentu Studenckiego 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały ws. powołania Komisji Prawnej. 

W dyskusji głos zabrali Łukasz Grzybek i Dawid Knara, którzy zasugerowali 
wprowadzenie niewielkich poprawek do zapisów omawianej uchwały. Ostatecznie 
sami zgłaszający zrezygnowali z ich wprowadzenia. Dawid Kamusiński wyraził 
wyrazy uznania dla Przewodniczącej z powodu wyboru trybu powołania Komisji, 
o którym zdecyduje Parlament, a nie wyłącznie Prezydium. Następnie 
przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały. 

Obecnych członków – 31/57 

Za – 31 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

Parlament Studencki w jawnym głosowaniu jednogłośnie podjął uchwałę 
o powołaniu Komisji Prawnej Parlamentu Studenckiego. 
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3. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Samorz ądu Studenckiego 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Paulina Cymer przedstawiła procentowe dane 
dotyczące frekwencji na poszczególnych wydziałach, wymieniła osoby 
z stuprocentową frekwencją oraz poinformowała o upomnieniu ustnym udzielonym 
Robertowi Pilarczykowi w związku z nieobecnościami. 

4. Regulamin Pomocy Materialnej 

Zuzanna Zapiórkowska, Wiceprzewodnicząca ds. Socjalnych, przedstawiła 
proponowane zmiany w Regulaminie pomocy materialnej. W sprawie średniej 
ocen wprowadzono nowy system przeliczania jej na punkty w zależności od skali 
ocen obowiązującej na poszczególnych uczelniach. Zmiany dotyczyły także 
systemu punktowania osiągnięć naukowych, aby bardziej nagrodzić osiągnięcia 
stricte naukowe i wyeliminować te, które nie przekładają się na realne 
umiejętności. 

Głos zabrała Joanna Bereza, pytając, czy przy osiągnięciach pod uwag będą 
brane zarówno prace recenzowane jak i nierecenzowane. Wiceprzewodnicząca 
wyjaśniła, że chodzi jedynie o artykuły recenzowane. Następnie wyjaśniła też 
planowany sposób punktowania praktyk oraz ograniczenia związane 
z przyznawaniem punktów za osiągnięcia sportowe lub artystyczne. Na koniec 
wyraziła nadzieję, że zaproponowane zmiany pomogą rozwiać wątpliwości 
i usprawnić system przyznawania stypendiów. Następnie Dawid Knara 
zaproponował, by zamieścić w nim zapis ograniczający uznawanie praktyk czy 
staży odbytych kilkukrotnie w tym samym przedsiębiorstwie. Dawid Kamusiński 
doprecyzował, że chodzi przede wszystkim o odbywanie praktyk w firmach 
należących do członków bliskiej rodziny. Wiceprzewodnicząca wyraziła swoje 
wątpliwości co do ograniczenia także tych osób, które na praktykach rzeczywiście 
chcą się rozwijać, jednak Dawid Knara stwierdził, że nie zna osób, które z własnej 
woli odbywałyby praktykę w tej samej firmie więcej niż jeden raz, za to wiele osób 
mogłoby wykorzystać istniejącą lukę. Zuzanna Zapiórkowska zapewniła, 
że zastanowi się nad tą propozycją. Kończąc, wyraziła nadzieję, że nowy 
Regulamin jest bardziej czytelny i rozwiąże wiele z występujących wątpliwości. 

5. Przyjęcie stanowiska Parlamentu ws. wyborów władz rektors kich 

Przewodnicząca Parlamentu przedstawiła projekt stanowiska Parlamentu 
w sprawie wyborów władz rektorskich. Przewodnicząca wyjaśniła, że celem 
zaproponowanego stanowiska jest zdementowanie pogłosek jakoby Parlament był 
stronniczy w kwestii wyborów władz Uczelni, a także miałoby przynajmniej 
częściowo zapobiec manipulacjom z różnych stron. Zaapelowała także 
do Parlamentarzystów o zgłaszanie wszelkich związanych z tym niepokojących 
sytuacji. Następnie odczytała treść stanowiska PSUEK i poddała ją pod dyskusję. 

Pierwsza głos w dyskusji zabrała Zuzanna Zapiórkowska sugerując, że powinno 
się przybliżyć wszystkim procedury głosowania. Przewodnicząca poprosiła o głos 
Katarzynę Głogowiecką, członka Uczelnianej Komisji Wyborczej. Zuzanna 
Zapiórkowska odczytała następnie oficjalną instrukcję głosowania w trakcie 
wyborów elektorów. Maciej Olszański wrócił do tematu stanowiska Parlamentu 
Studenckiego ws. wyborów i zasugerował, aby kierownicy katedr poinformowali  
podległych pracowników o stanowisku. Katarzyna Głogowiecka przypomniała 
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członkom komisji wydziałowych o konieczności stawienia się na liczeniu głosów 
po wyborach. Michał Kubowicz zapytał o to, jak odpowiadać na pytania dotyczące 
stanowiska Parlamentu. W odpowiedź Przewodnicząca stwierdziła, że Parlament 
Studencki jest apolityczny i jako organ samorządu studenckiego nie popiera 
żadnego z kandydatów. Paulina Jońca zaproponowała zmianę pierwszego zdania 
w projekcie stanowisku, aby brzmiało bardziej poprawnie pod względem 
językowym. Następnie projekt został poddany pod głosowanie 

Obecnych członków 31/57 

Za – 31 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

Parlament Studencki jednogłośnie podjął uchwalę w sprawie przyjęcia stanowiska 
ws. wyborów władz rektorskich. 

VI. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia w dniu 7 grudnia 2011 r. 

Przewodnicząca zaproponowała przyjecie protokołu z posiedzenia w dniu 7 grudnia 
2011 roku. Dawid Kamusiński zauważył pomyłkę w protokole ws. wyboru Pauliny Cymer 
na członka Odwoławczej Komisji Dyscyplinarnej ds. Studentów. W związku 
z stwierdzeniem nieważności wyboru Dawid Kamusiński zgłosił wniosek o dodanie 
do porządku obrad punktu o wyborze brakującego członka do Komisji. Łukasz Grzybek 
poprosił wszystkich o pozostanie, aby utrzymać quorum. Po uwzględnieniu poprawce 
przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia protokołu. 

Obecnych członków 31/57 
 
Za – 31 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

Parlament Studencki jednogłośnie w jawnym głosowaniu podjął uchwałę 
ws. zatwierdzenia protokołu z posiedzenia w dniu 27 stycznia 2012 r.  

VII. Wybór członka Odwoławczej Komisji Dyscyplinarn ej ds. Studentów 

Jednym zgłoszonym kandydatem była Paulina Cymer. 

Obecnych członków – 29/57 

Za – 29 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

Parlament Studencki jednogłośnie w tajnym głosowaniu podjął uchwałę o powołaniu 
Pauliny Cymer na członka Odwoławczej Komisji Dyscyplinarnej ds. Studentów.  

VIII. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia w dniu 27 stycznia 2012 r. 

Przewodnicząca zaproponowała zatwierdzenie protokołu z posiedzenia w dniu 
27 stycznia 2012 r. 

Obecnych członków – 29/57 
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Za – 29 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

Parlament Studencki jednogłośnie w jawnym głosowaniu podjął uchwałę 
ws. zatwierdzenia protokołu z posiedzenia w dniu 27 stycznia 2012 r.  

IX. Wolne wnioski 

Nie zgłoszono żadnych wniosków. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

 
Protokolant 

 
 
 

Marta Kaflińska 

 

Przewodnicz ąca 
Parlamentu Studenckiego 

Uniwersytetu Ekonomicznego w Krakowie  
 

 
Agnieszka Sadowska 

 

 
Załączniki: 

1. Lista obecności. 
2. Uchwała 3/2012 w sprawie zatwierdzenia porządku obrad 
3. Uchwała 4/2012 w sprawie przyjęcia Kodeksu Etyki Studenta UEK 
4. Uchwała 5/2012 w sprawie powołania Komisji Prawnej Parlamentu Studenckiego 
5. Uchwała 6/2012 w sprawie przyjęcia stanowiska Parlamentu Studenckiego ws. wyborów 

władz rektorskich 
6. Uchwała 7/2012 w sprawie zatwierdzenia protokołu z posiedzenia w dniu 7 grudnia 2011 
7. Uchwała 8/2012 w sprawie wyboru członka Odwoławczej Komisji Dyscyplinarnej ds. 

Studentów 
8. Uchwała 9/2012 w sprawie zatwierdzenia protokołu z posiedzenia w dniu 27 stycznia 

2012 
 


